

《中文社会科学引文索引》(CSSCI) 来源期刊
《中文核心期刊要目总览》来源期刊
全国高校百强社科期刊

旅游科学

TOURISM SCIENCE

第35卷第6期 2021

Volum 35 Number 6



TOURISM SCIENCE

6

旅游空间中的动物情感劳动与动物伦理困境	
.....温士贤 廖健豪 蔡浩辉 尹 铎 (1)	
房车旅游:流动中“家”的体验与营造	
.....文 彤 张玉林 (18)	
基于眼动追踪的旅游导航地图锚点与参照系设置对空间认知	
过程的影响研究刘 斐 杨璐嘉 陈韵卿 王 正 (33)	
体验价值视角下红色旅游游客公民行为影响机制研究	
.....陈 欣 程振锋 (50)	
中国邮轮产业有形之手:政策创新与产业演化	
.....孙晓东 林冰洁 (67)	
城市老年人旅游制约结构维度及作用机理	
——基于扎根理论的研究侯平平 姚延波 (92)	
《旅游科学》2021 年总目录	(108)
《旅游科学》2022 年会第 1 号通知	封三

Animal Affective Labour and Ethics Dilemma in Tourism Spaces
.....*WEN Shixian, LIAO Jianhao, CAI Haohui, YIN Duo* (1)

Resident Vehicle Travel: Experience and Reconstruction of Mobile
“Home”*WEN Tong, ZHANG Yulin* (18)

A Study on the Influence of Anchor Points and Reference Frames on
Spatial Cognitive Process in Tourism Navigation Map Based on
Eye Tracking Technology
.....*LIU Fei, YANG Lujia, CHEN Yunqing, WANG Zheng* (33)

A Research on the Influencing Mechanism of Red Tourism Tourist
Citizenship Behavior from the Experience Value Perspective
.....*CHEN Xin, CHENG Zhenfeng* (50)

Cruise Industry in China: Policy Innovation and Industry Evolution
.....*SUN Xiaodong, LIN Bingjie* (67)

Tourism Constraints Structure Dimensions and Mechanism of Urban
Senior Tourists
——A Research Based on the Grounded Theory
.....*HOU Pingping, YAO Yanbo* (92)